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Fråga julklappar till personal i kommunen 
I december 2020 fattades beslut i kommunstyrelsen, efter initiativ av Socialdemokraterna, att 
all personal skulle få en dyrare julklapp 2020 p g a ökade intäkter/minskade kostnader under 
pandemin. 
Julklappssumman höjdes avsevärt för de allra flesta men för några blev resultatet istället ingen 
julklapp alls. Det beslutades på tjänstenivå att bara de som arbetat 50% eller mer i kommunen 
skulle få julklapp. En drabbad grupp blev ledsagare. Det finns ledsagare i kommunen som 
arbetat här i över tio år och tidigare fått julklapp men då de sällan arbetar mer än halvtid och 
då som timanställda, fick de ingen julklapp alls 2020. Det har genom åren varit svårt för 
kommunen att få tag i ledsagare, eftersom de sällan får så många arbetstimmar och det är 
svårt att kombinera olika ledsagaruppdrag med varandra. 
När vi ställde frågan till kommunchefen svarade hon: 
” Kan inte säga annat än att det till nästa år kan behövas förtydligas innan 
julklappsutdelning.” 
Nu är det snart jul igen och därför är min fråga om ni kommer att se till att denna grupp visas 
uppskattning i form av julklapp, som det har varit tidigare år bortsett från föregående år? 
Med vänlig hälsning,  
Carina Svensson  
Socialdemokraterna  
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